

# STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNF<sup>TM</sup>-MÖTE  
11 MAJ 2021

**Tid: 12:03**  
**Plats: Zoom**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	OLIVER THIM
VICE ORDFÖRANDE	PATRIK WALLIN HYBELIUS
KASSÖR	LINNEA HALLIN [-12:17]
SEKRETERARE	VICTOR SALOMONSSON
VECKOBLADERIST	MIKAEL ERIKSSON
KANDIDATANSVARIG	CHRISTIAN JOSEFSSON
MASTERANSVARIG	TOBIAS GABRIELI
MATANSVARIG	MIJO THORESSON
ÅRSKURSREPRESENTANT	SAMUEL MARTINSSON
ORDFÖRADNE 2022/2023	ALBERT VESTERLUND
KASSÖR 2022/2023	CARIN LUNDQVIST
SEKRETERARE 2022/2023	VALTER SCHÜTZ
KANDIDATANSVARIG 2022/2023	ELLA LARSSON
SÖKANDE	JOSEF JÖRGENSEN

**§1 Mötets öppnande** Oliver Thim öppnar mötet kl. 12:03.

**§2 Val av justerare** Mikael Eriksson väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Runda bordet**

- Oliver har planerat samt skickat mail.
- Samuel har gjort PR för SNFöreläsning.
- Christian har skickat mycket mail. Alla kurser har nu kursutvärderare.
- Tobias har lagt ut information om TM3. Missade tyvärr kursnämnden för Fastan.
- Patrik har haft kontakt med Janine inför den kommande SNFöreläsningen.
- Mikael har kollat på tentor som skall läggas upp.
- Mijo har skapat en messengerchat med de nya invalda.

- Linnea har gjort klart redovisningen för Q3.
- Albert har blivit invald som ordförande och funderat på SSNFF.
- Carin har blivit invald som kassör samt läst överlämningen.
- Ella har blivit invald som kandidatansvarig.
- Valter har blivit invald som sekreterare.
- Josef har anmält sitt intresse att bli fyllnadsval på ett kommande styremöte.

### §5 Kurser

- **F1,TM1:** Det flyter på.
- **F2:** Miljöfysiken har nu kursutvärderare. Kursnämnden för Expfys2 har inte gått sedan förra omgången Den kommer att gå någon gång i LP4. Distanslabbarna i Subatomären har hanterats bra.
- **TM2:** Det flyter på.
- **F3,TM3:** Det flyter på.
- **Master:** Det flyter på. En student har skrivit till oss om en physics kurs men det löste sig.

**§6 Möte PA SVL** Fredagen 21/05, 12:00, skall det vara ett möte med PA och SVL. Pia Hepsver kommer att sluta och det kommer bli en ny studievägleddare nästa år. Det nämndes att det har varit svårt att få hjälp med programspecifika frågor av SVL då det har varit många nya den senaste tiden.

På mötet så vill vi fråga kring SI-passen då dessa skall sluta genomföras. Behovet för SNRäknestugor kommer att öka och vi vill veta vilken roll programmen kommer spela i detta. Det uttrycktes att högskolan lägger över ett arbete dem bör sköta på SNF<sup>TM</sup>. Dock så brukar programmen betala för räknestugorna. På andra sektioner så håller studienämnderna i räknestugor men det innebär ändå jobb.

**§7 Överlämningar** Alla sittande skall ha en överlämning till sin efterträdare. Utöver detta så skall en gruppöverlämning ske i form av ett möte. Syftet är att redovisa hur årets SNF<sup>TM</sup> har jobbat för att ge nästa SNF<sup>TM</sup> en tanke om hur de kan arbeta. En doodle kommer skickas ut för att bestämma datum för denna.

**§8 Övriga frågor**

- **Förkrav för föreläsare:** Man måste vara minst docent för att få hålla en kurs på Chalmers. För att bli docent så finns det ett visst krav att ha en pedagogisk utbildning.
- **SNF<sup>TM</sup> dokument:** SNF<sup>TM</sup> har alla sina dokument i en gemensam Google drive mapp.

- **Facebookgruppen:** SNF<sup>TM</sup> är fortfarande inte med i facebookgruppen. Patrik skall se över detta.
- **Tagga?:** Tagga!

§9 Nästa möte Nästa möte blir 18 maj 2021.

§10 Mötets avslutande Mötet avslutades av Oliver kl. 13.00.



Oliver Thim  
Ordförande

Victor Salomonsson  
Sekreterare

Mikael Eriksson  
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.  
Kontakta sekreteraren i SNF<sup>TM</sup> ([snf.sekr@ftek.se](mailto:snf.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.